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Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 09.09.2024  
kl. 19.00. hos Kristina. Bachsvej 136.  

 

Deltagere: 
Bo Jensen, Merete Bjerre, Erik Bentzon, Sara Kongensgaard og Kristina Englev. 

Fraværende:  

 

 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 27.08.2024 (S) 

Beslutning: Referatet er godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden (K) 

Beslutning: Dagsordenen er godkendt 

 

3. Siden sidst (K) 

- Træet ved Bachsvej 158 er blevet beskåret.  
- Mysteriet om hvem der har klippet græs omkring stamvejen på Griegsvej og Laubsvej er 

opklaret, det var gartneren i Ejerlaug 2. Det er stoppet, da de har fået ny gartner.  
o Tidl. var det Ejerlaug 2’s gartner. Det er kommunens ansvar at vedligeholde det omtalte 

stykke.  
- Hvor er gartnerne?  

o Ikke set i længere perioder, formentlig pga. omskifteligt vejr. Derudover ingen respons 
på deres seneste aconto-regning, og spørgsmål til denne.  

 

4. Status på økonomi (B) 

Der er bilag til dette punkt 

 

5. Gennemgang af tilbud på asfalt (B,E,K) 

Der er bilag til dette punkt 

- bemærk ekstra bilag i mappen ”asfalt” 

- Der kigges kun på Kaj Bech, da IBG’s tilbud vurderes for “useriøst”.  

- Kaj Bech tilbud:  

● Man ønsker at finde en specialist på området, som der kan hives ind på råd. Bo 

hiver fat i Niels Sparvath som specialist.  

● Tilbud er lige nu på asfalt, hvordan vil tilbuddet se ud, hvis man vælger 

belægningssten? Bo afholder et møde med Kaj Bech for at få afklaring.  

- Økonomi: Vi vil gerne have pengene for slidlag fra Nordkabel og Vestforsyning for hhv. 

fibernedgravning samt fjernvarme nedlægning. Pengene tilgår samlet opsparing til ny 

belægning.  
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- I forbindelse med finansiering af ny belægning, blev der drøftet om hvorvidt man på næste 

generalforsamling, vil få spørgsmålet om alle grundejer ikke blot skulle skyde et 

engangsbeløb i kassen? Regnet på det betød det 6000 kr. fra hver grundejer.  

- Ikke en mulighed, flere argumenter på bordet.  

- Derimod vil kontingent blive hævet.  

- Vi har kun fået 1 tilbud - Kaj Bech. Vi vil gerne høre fra OLS Lemvig. Bo kontakter dem 

fredag 270924.  

 

Trappe ved Bachsvej, ved sti langs Beethovensvej 

- Vi ønsker at fjerne trapperne. Vedligehold af trapperne vil være for dyrt ifht. hvor mange 

mennesker der bruger trapperne. Derudover er det et spørgsmål om forsikring, hvis nogen 

skulle falde på stien, hvis den ikke er vedligeholdt korrekt.  

- Bestyrelsen tænker over hvordan man får det formidlet ud på en ok måde.  

 

6. Gennemgang af kontrakt om vintervedligehold 

- Der er umiddelbart kun fortov 2 steder på Bachsvej - dem vil bestyrelsen gerne have 

ryddet. Der tages kontakt til en Kurt der i forvejen kommer og rydder sne på disse veje. 

Man forventer en pris på små 500 kr. pr. år.  

- Vinteraftalen skal fornyes - umiddelbart ikke opgraderes.  

 

7. Skt. Hans 

- Evaluering 

- God tilstrømning af mennesker 

- Bedre aftaler/ indkøb af mad, så der ikke bliver udsolgt.  

- Snobrødsdej var for bøvlet, folk kunne nå at få det bagt ordentligt. 

- Underholdningen var god - man kunne godt finde på at booke samme 

underholdning næste år.  

- Mini ovn i madbod - der overvejes om man skal have indkøbt en større.  

- Fremtidige mad forslag:  

- Bestille 300 pizzasnegle/ pølsehorn ved Rema.  

 

8. Evt. - herunder næste møde (K) 

 
 

- Stemningen omkring julefrokost. Flammen bestilles med fordel inden 1 okt.  
- Bestyrelsen grubler over dato, vælger formentlig Flammen.  

 
Dato for næste møde: tirsdag d. 5 november kl. 19 hos Merete.  
 


